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College: Ben Hiddinga en Otwin van Dijk

Afwezig: -

Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken
Besluitvorming
De lijst van 17 september 2018 is gewijzigd vastgesteld. Gürbüz 
Yaktemur was niet om 21:00 uur maar om 20:00 uur aanwezig.

Onderwerp
Aard bespreking

Bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
De lijst is ongewijzigd vastgesteld.

Onderwerp Vervolgstappen Omgevingsvisie thema’s en proces



Aard bespreking Voorbereidende beraadslaging

De leden van de commissies FL en MO kunnen aan de beraadslaging 
deelnemen.

Commissielid Richard de Lange neemt niet deel aan de 
commissiebehandeling en verlaat de zaal.

Inspreker dhr. Wouter Heukshorst, voorzitter St. Woonbelangen ’t Isselt. 
Inspraaktekst is bijgeplaatst in get RIS.  

Conclusie/afspraken: bespreekstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Interne beheersing en aanbesteding accountantscontrole
Voorbereidende beraadslaging 
De voorzitter van de auditcommissie, Hayo Canter Cremers, geeft een 
toelichting. De concerncontroller, Juss van de Lisdonk, beantwoord de 
technische vragen.

Conclusie/afspraken: bespreekstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Begroting 2019 en meerjarenraming 2019-2022 Regio Achterhoek
Voorbereiding besluitvorming
Conclusie: bespreekstuk in de raad
Afspraak: het college zal een gewijzigd voorstel aanbieden. Beslispunt 2 
vervalt omdat de termijn voor het indienen van een zienswijze inmiddels 
is verlopen.
Portefeuillehouder Van Dijk zal nog 2 vragen beantwoorden:
- Wat zijn de criteria van het investeringsfonds waarover het AB beslist? 
- Heeft het AB besloten tot de aanschaf van business seats bij de 
Graafschap? Hoeveel kost dat? Met welk doel?

Onderwerp
Aard bespreking

Actuele portefeuillezaken
Informatieve beraadslaging
-

Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken, Financiën en Economische Zaken 
(AFE) in zijn openbare vergadering van 14 januari 2019.

de commissiegriffier de voorzitter
Marco Looman Ton Menke



Bijlage:

Toelichting raadsvoorstel Horizontale verantwoording college betreffende ENSIA 2017 

Met ENSIA verantwoordt de gemeente zich vanaf 2017 ook horizontaal aan de 

gemeenteraad. ENSIA sluit aan op de gemeentelijke planning en control-cyclus. Zo krijgt het 

gemeentebestuur meer overzicht over de informatieveiligheid van hun gemeente.

Voorheen waren er aparte verantwoordingsprocedures voor de Basisregistratie Personen 

(BRP), Paspoortuitvoeringsregeling (PUN), Digitale persoonsidentificatie (DigiD), 

Basisregistratie Adressen en Gebouwen (BAG), Basisregistratie Grootschalige Topografie 

(BGT) en de Structuur uitvoeringsorganisatie Werk en Inkomen (Suwinet). Met ENSIA is dit 

nu gebundeld.In het document Rapportage ENSIA volledig kunt u per onderdeel zien hoe 

onze gemeente er op de getoetste onderdelen ervoor staat.

Kortom, met ENSIA:

 heeft het gemeentebestuur meer overzicht over de stand van zaken van de 
informatieveiligheid en kan het hier beter op sturen; 

 neemt een besluit over de collegeverklaring als verantwoording door het college 
richting de raad door de collegeverklaring vast te stellen en te erkennen van de 
verbeterpunten en gaat akkoord met het voorgestelde verbeterplan. Waarbij deze 
onderdelen worden ondersteund door de verklaring van de externe auditor.

 vermindert de verantwoordingsdruk bij gemeenten, omdat zes 
verantwoordingsprocedures zijn samengevoegd.

Binnen de verantwoording over 2017 worden de onderdelen DigiD en Suwinet verantwoord. 
Over 2018 zullen de zelfde onderdelen getoetst en verantwoord worden. Na 2018 is de 
verwachting dat ook andere onderdelen onderdeel zullen uitmaken van de toetsing.


